
Protokół nr LXXXI/24  

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji  

odbytej w dniu 25 kwietnia 2024 r. w godz. od 15.00 do 15.35 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30  

  

*    *    *  

 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - otwieram obrady 81 Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego 

VI Kadencji, zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz wszystkich 

zaproszonych  gości. Informuję na podstawie listy obecności, że rada jest władna do obradowania 

i podejmowania prawomocnych uchwał. Ponadto w posiedzeniu uczestniczą: pani Katarzyna 

Szymkowiak Wicestarosta, pan Jacek Jędrzejak, Skarbnik Powiatu, pan Tomasz Kuderski radca 

prawny, Ireneusz Lamprecht Sekretarz Powiatu.   

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Janusz Barański 

3. Marta Bierła 

4. Agnieszka Borkiewicz 

5. Lidia Czechak 

6. Mirosław Drzazga 

7. Andrzej Dworzyński 

8. Teodor Grobelny 

9. Jacek Jędraszczyk 

10. Elżbieta Kostka 

11. Stanisław Martuzalski 

12. Karol Matuszak 

13. Janina Nicke 

14. Mariusz Stolecki 

15. Hanna Szałkowska 

16. Jan Szczerbań 
17. Michał Urbaniak 

18. Mateusz Walczak 

19. Julian Zegar 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad LXXX sesji Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po LXXX sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Radnych po LXXX sesji Rady 

Powiatu. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Jarocińskiego z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego” w 2023 roku. 

6. Przyjęcie do wiadomości uchwały Zarządu Powiatu Jarocińskiego w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu Jarocińskiego oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Jarocińskiego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 2030. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 



11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Komunikaty. 

14. Zakończenie obrad. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - porządek obrad 81 sesji Rady Powiatu został Państwu 

podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji w programie e-sesja. Czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad? Nie widzę. Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad 80 sesji Rady Powiatu. Proszę 
odświeżyć porządek obrad w programie esesja. Przystępujemy do realizacji programu Sesji. 

 

Ad. pkt. 2.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - protokół z 80 sesji Rady Powiatu był wyłożone do wglądu 

w Starostwie Powiatowym, w Biurze Rady – p. 22 w godzinach urzędowania oraz udostępniony w 

programie esesja. Do dnia sesji nie wpłynęły do niego żadne poprawki i uzupełnienia. Stwierdzam, 

że Rada przyjęła protokół z obrad 80 sesji Rady Powiatu VI kadencji.  

 

Ad. pkt. 3.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po LXXX 

sesji Rady Powiatu zostało zamieszczone w programie esesja. Proszę o zabranie głosu p. Starostę 
Lidię Czechak. Sprawozdanie jak i lista spotkań Zarządu zostały zamieszczone w programie esesja. 

Załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

P. L. Czechak, Starosta - Panie przewodniczący, szanowni państwo radni, tak jak mamy już 
w zwyczaju, już z tą radą po raz ostatni, ale odbyliśmy pięć posiedzeń zarządu powiatu. Mają państwo 

do wglądu również listę naszych spotkań w tym okresie między sesjami. Z dobrych informacji, 

wczoraj wpłynęła dobra informacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, pozyskaliśmy 

kolejne środki. Będziemy realizować trzy kolejne projekty edukacyjne. To będzie pracownia w 

zespole szkół numer dwa. To będzie ścieżka edukacyjna, czyli coś podobnego, jak udało nam się przy 

dwójce zrobić, będziemy robić w Tarcach. I będziemy organizować te same konkursy co roku, jeżeli 

chodzi o właśnie ekologię tutaj na terenie naszego powiatu. Także z tych dobrych informacji to te. 

Jeżeli mają państwo radni jakiekolwiek pytania, to oczywiście bardzo chętnie odpowiemy. Dziękuję. 
 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie 

przedłożonego sprawozdania ? Nie widzę. Sprawozdanie zostało przez Wysoką Radę przyjęte. 

 

Ad. pkt. 4.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady 

Powiatu oraz Radnych po LXXX sesji Rady Powiatu. Czy ktoś z państwa radnych zabierze głos? Nie 

widzę. 
 

Ad. pkt. 5.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu 

Jarocińskiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Prowadzącymi Działalność 
Pożytku Publicznego” w 2023 roku. Sprawozdanie zostało zamieszczone w programie esesja. 

Załącznik nr 3 do protokołu. Czy ktoś chce zabrać głos? Nie widzę, stwierdzam, że Rada Powiatu 

informację przyjęła. 

 

Ad. pkt. 6.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - przyjęcie do wiadomości uchwały Zarządu Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu Jarocińskiego oceny zasobów pomocy 

społecznej dla Powiatu Jarocińskiego. Uchwała Zarządu Powiatu została zamieszczona w programie 

esesja. Załącznik nr 4 do protokołu. Czy ktoś z państwa radnych pragnie zadać pytanie? Nie widzę. 
Uchwała została przez Wysoką Radę przyjęta. 

 



Ad. pkt. 7.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu 

użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. Projekt uchwały został zamieszczony w programie 

esesja. Załącznik nr 5 do protokołu. Czy ktoś chciałby zabrać głos do projektu uchwały? Nie widzę. 
Proszę o opinię Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu - Panie Przewodniczący, Wysoka Rada 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego na rzecz 

dotychczasowego najemcy.  

 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka Borkiewicz, 

Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Hanna 

Szałkowska, Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar 

 

LXXXI/465/24 

 

Ad. pkt. 8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 2030. Projekt 

uchwały został zamieszczony w programie esesja. Załącznik nr 6 do protokołu. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o opinię Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu - Panie Przewodniczący, Wysoka Rada 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 

- 2030. 

 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka Borkiewicz, 

Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 



Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Hanna 

Szałkowska, Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar 

 

LXXXI/466/24 

 

Ad. pkt. 9.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 

r. Projekt uchwały został zamieszczony w programie esesja. Załącznik nr 7 do protokołu. Czy ktoś 
chciałby zabrać głos do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o opinię Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu - Panie Przewodniczący, Wysoka Rada 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Wysoka Rado komisja 

zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Wysoka Rado 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

 

Wyniki głosowaniaZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka Borkiewicz, 

Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Hanna 

Szałkowska, Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar 

 

LXXXI/467/24 

 

Ad. pkt. 10.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - interpelacje i zapytania radnych. Do dnia sesji nie wpłynęła 

interpelacja ani zapytanie. Czy w dniu dzisiejszym ktoś z radnych pragnie zadać pytanie lub złożyć 
interpelację? Nie widzę. 
 

Ad. pkt. 11.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - wnioski i oświadczenia radnych. Nie było. 

 

Ad. pkt. 12.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - wolne głosy i wnioski. Czy ktoś zabierze głos? 

 



Radny J. Zegar - Panie przewodniczący, Wysoka Rado, zaproszeni goście, Jako szef klubu chciałem 

wszystkim podziękować za współpracę, za całe 5 lat. To, co zrobiliśmy źle, uważacie, to bardzo 

przepraszamy. Bardzo przepraszamy, ale uważam, że robiliśmy wszystko dla dobra społeczności 

powiatu jarocińskiego. I jeszcze raz serdecznie wszystkim w imieniu klubu dziękuję. 
 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - moi drodzy, dobiegła końca, ostatnia, 81. sesja Rady 

Powiatu Jarocińskiego szóstej kadencji. Szanowni państwo radni, dziękuję za owocną pracę, za 

wysiłek włożony w rozwój Powiatów Jarocińskiego, za podejmowane inicjatywy oraz często trudne 

decyzje na rzecz swoich wyborców. W trakcie ostatniej kadencji zrealizowaliśmy wiele cennych 

inicjatyw i inwestycji. Szanowni radni, zostawiacie powiat w dobrej kondycji finansowej, co 

świadczy o racjonalnym gospodarowaniu mieniem powiatu. Czego życzyć? Powiem krótko. Życzę 
zdrowia, łask Bożych, sukcesów w dalszym życiu osobistym i zawodowym. Powiem tak, poza teraz 

oficjalnym, że bardzo dobrze mi się z wami pracowało. Fajna grupa, scaliła się ta grupa. Widzę, że 

też ile tego wkładu intelektualnego i materialnego trzeba było w to wszystko wnosić. Wiele 

centralnych inicjatyw. Ja myślę sobie, że udało nam się to razem. Następnie zostawiamy bardzo dobrą 
kondycję finansową powiatu, że jest otwarty. Dziękuję za szpital, który żeście... to była jedna z 

trudniejszych decyzji, ale stanęliście w obronie i dzisiaj, jak widzicie szpital, wychodzimy na swoje, 

mamy jedyną swoją spółkę i zostawiamy ją w 100%, właścicielem jest powiat. To jest sukces, mimo 

trudnych sytuacji. Więc ja każdemu z was, radnych, osobiście dziękuję. Dziękuję, że mogłem was 

spotkać, to, że mogłem z wami pracować i jak zawsze mówią w Kościele co złego to przepraszam, 

bo to też czasami się zdarzyło, że człowiek nerwowy niepotrzebnie . Za to wszystkie te złe strony, to 

proszę o wybaczenie. Generalnie, jak to mówią, staniemy na tej ostatniej sesji na pewno jako 

przyjaciele. Teraz właśnie, jak do was mówię, tak do przyjaciół. Dziękuję. 
 

P. L. Czechak, Starosta – Ja też, panie przewodniczący, chciałam zabrać głos. Oczywiście 

korzystając z okazji na ręce pana przewodniczącego, wiceprzewodniczących, ale wszystkich też 
radnych chciałam wam bardzo, bardzo serdecznie podziękować za tą mijającą kadencję. Też uważam, 

że była bardzo dobra i z bardzo dobrą współpracą. Uważam, że nasz powiat mógł być uznawany jako 

wzór tej dobrej współpracy, no bo nawet jak dyskutowaliśmy, to zawsze naprawdę z kulturą i 

merytorycznie, za co wam jestem niezwykle wdzięczna. Kadencja, wiedzą państwo, też nie była 

łatwa, bo mieliśmy okres dwuletniego covidu, później Ukrainy, ale też wszędzie dawaliśmy radę, a 

to dzięki również wsparciu i pomocy wszystkich radnych, za co jestem wam niezwykle wdzięczna, 

cieszę się bardzo, no przykro, że nie spotkamy się oczywiście w pełnym składzie, no bo to człowiek 

ze względu już nawet na emocje chciał, żeby spotkać się ponownie w nowej radzie, ale życzę 
oczywiście wszystkim, aby realizowali również poza Radą swoje sukcesy, aby w zdrowiu i szczęściu 

mogli realizować też plany jakieś osobiste czy zawodowe. Uważam, że wspólnie udało nam się 
bardzo dużo osiągnąć, bardzo dużo zrobić. Bardzo dziękuję mojemu zarządowi. To są naprawdę 
przyjaciele, na których zawsze można liczyć i myślę, że przez to też, że tworzyliśmy dobrą i zgraną 
drużynę i mieliśmy wsparcie całej Rady, udało się tak wiele zrealizować, bo wiemy, że jeżeli są 
kłótnie i jakieś niedomówienia, to pewnie aż tylu rzeczy nie udało mi się zrealizować, a szczególnie 

wielkie podziękowania dla wszystkich urzędników i szczególnie nie ukrywam dla pana skarbnika, 

któremu chciałabym tutaj osobiście w imieniu zarządu podziękować, bo wiemy, że to wszystko 

można pozyskać, ale to wszystko należy rozliczyć i to rozliczyć jeszcze tak, że nie ukrywam, że miło 

jest jak się jeździ na konwenty i się słyszy, że u nas zawsze finansowo jest wszystko dobrze i zawsze 

stanowimy wzór dla Rio czy dla innych. różnych instytucji. To się zawsze miło słyszy, a to jest 

zasługa bardzo wielka, najgorszego skarbnika. Także Jacku, bardzo ci dziękuję z całego serca. Dobrze 

nam się współpracuje, dogaduje i myślę, że to też jest bardzo ważne, bo możemy sobie usiąść i 

wszystko powiedzieć szczerze, a to też jest niezwykle ważne. Mam nadzieję, że ta sesja będzie 

bardziej optymistyczna, bo smutno, że aż dziesięciu nie zobaczymy w przyszłej Radzie, ale myślę, 
że możemy na was liczyć, że zostaniemy dalej przyjaciółmi. Dziękuję wam za to, co zrobiliście dla 

społeczności tej lokalnej, tej małej naszej ojczyzny, opowiadać z naszym wspólnym dobrem. 

Wspólnie dla niego pracowaliśmy. Także jestem wam niezwykle wdzięczna i naprawdę wielkie 

podziękowania dla zarządu, dla skarbnika, dla wszystkich radnych oczywiście i dla urzędników za tą 



mijającą kadencję. I mamy podziękowania od zarządu dla pana Jacka. Jakbyś, Jacek, mógł tutaj do 

nas podejść. Mariusz, pójdziemy razem, tak? Podziękujemy Jackowi za tą kadencję. 
 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – ja również w imieniu klubu Polskiego 

Stronnictwa Ludowego muszę powiedzieć, że na podstawie własnych spostrzeżeń, że ta kadencja 

była niezwykle spokojna. Wspominamy przeróżne inne kadencje. Tu wiemy, jakie były Stanisław 

również i starsi radni pamiętają. Bardzo spokojna, ale też i owocna, i konstruktywna, i kreatywna. Tu 

na podkreślenie dodam, Na podkreślenie i na pochwałę powiem również wszystkim, że dużo zostało 

też zrobione w tej kadencji. Dużo dróg, dużo inwestycji szkolnych, oświatowych, również w szpitalu. 

Także chwała wam, chwała zarządowi i jeszcze raz serdeczne gratulacje. Również podziękowanie za 

tą miłą atmosferę przez te kolejne cztery, pięć, pięć i pół nawet, pięć i pół lat, tak? Tak, bardzo było 

nam tutaj miło. No, muszę powiedzieć, że Tak się składa, że wiek 70 plus bywa różnie, prawda? 

Także ja już tutaj również dziękuję w imieniu własnym. Powiedziałem sobie, że wszystko ma swój 

początek, swój koniec, prawda. Po 70 latach startowania, no różnie to bywa. Czasem się schodzi ze 

sceny politycznej, czasem się wygrywa, ale schodzi całkowicie już wtedy. Także ja już odpuściłem 

sobie i również jeszcze serdecznie raz osobiście wszystkim dziękuję za miłą współpracę i za miłe te 

spotkania tutaj podczas tych sesji Rady Powiatu. Dziękuję bardzo. 

 

P. K. Szymkowiak, Wicestarosta - No to jest ten czas podziękowań. Ja też chciałabym serdecznie 

wszystkim podziękować. Wchodząc do samorządu, te pięć lat temu tak naprawdę uczyłam się 
działalności gospodarczej, gdzie pracowałam przez wiele lat i samorząd był dla mnie naprawdę 
nowością, ale bardzo wiele się nauczyłam. Oczywiście tutaj od naszych urzędników, tutaj od pana 

Skarbnika jak najbardziej, ale też od wszystkich radnych, ponieważ każdy z was w tej kadencji wnosił 

coś nowego. Bardzo dużo się nauczyłam, za co wam serdecznie dziękuję, ale dziękuję przede 

wszystkim Lidka Tobie, ponieważ... Naprawdę, no powiem tak, musi być szeryf, tak, który 

poprowadzi, że tak powiem, urząd, który poprowadzi, żeby wiele dobrego się zadziało i takim 

szeryfem tutaj u nas byłaś. Nauczyliśmy też wiele od siebie, wiele naprawdę pięknych pomysłów, 

wiele inwestycji zrealizowanych. Także bardzo serdecznie wszystkim dziękuję. Oczywiście dziękuję 
wszystkim pracownikom. Najlepszy zespół w Starostwie Powiatowym w Jarocinie. Dziękuję. 
Dziękuję państwu pięknie. Dziękujemy ci, Kasiu. O Mariuszu nie będę mówiła, bo o Mariuszu to 

wszyscy wiemy, że ma wielkie serce i złote. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - w tym momencie pozwólcie, że jako przewodniczący rady 

pozwolę, że podziękuję każdemu z osobna. I teraz zapraszam do mnie tutaj panią Starostę, wręczymy 

pamiątkowe upominki na koniec VI kadencji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – Szanowni państwo, my pracownicy starostwa chcielibyśmy 

również serdecznie podziękować całej Radzie jako organowi uchwałodawczemu, ale również 
zarządowi powiatu, dzięki któremu też wykonywanie tych budżetów, uchwał było możliwe. W 

związku z powyższym składamy serdeczne podziękowania na ręce pani Lidii Czechak, starosty 

Jarocińskiego oraz członków zarządu w imieniu pracowników starostwa. Ja ze swojej strony dziękuję 
za te wszystkie podziękowania. To nie tylko moja praca, ale współpraca z wszystkimi wydziałami, 

oczywiście też z Wydziałem Finansów mogła dawać tak dobre owoce. Tak że dziękujemy bardzo i 

zapraszamy do współpracy. Dziękujemy.  

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - moi drodzy, teraz sobie pozwolę tak już na siedząco jeszcze 

jedna rzecz, którą bym sobie nie wybaczył, jakby mi nie podziękował. To jest Biuro Obsługi 

Radnych. W osobach pani Ewa, pani Przymusińska, nasz niezawodny już jest inżynier od tego roku, 

tak? Tak, Adrian już jest inżynierem informatyki. Naprawdę ten cały skład, jak sami widzicie, mi 

służyliście przez 5 lat, w tym znaczeniu nie jako służący tylko jako wyzwania, pomagaliście, żeby tą 
Radę po prostu obsłużyć to wszystko. Dziękuję wam osobiście, że w tej starej kadencji z nami 

byliście. Dziękuję wam. O, jeszcze jest jedna osoba. O, tam właśnie stoi. Moi drodzy, Andżelika, 

muszę wam powiedzieć, to jest nasze odkrycie, bo jako marketingowiec, cokolwiek, tak wspaniale to 

wszystko ogarnia, te wszystkie uroczystości, a jeszcze osobiście mogę powiedzieć, najwięcej wkładu 



było trudności, kiedy było właśnie nadawanie rondu imienia Tadeusza Lisieckiego, księdza. To tam 

było tyle pytań, jak to zrobić, cokolwiek, więc Andżeliko, ja ci dziękuję w sposób Po prostu osobisty 

za ten Twój wkład i te dobre pomysły, które wnosiłaś. Bardzo dziękuję. Zapraszam wszystkich 

radnych do wspólnego zdjęcia.  

 

Ad. pkt. 13.  
Komunikaty. Nie było. 

 

Ad. pkt. 14.  
Zakończenie obrad. 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - dziękuje bardzo. Zamykam obrady LXXXI Sesji Rady 

Powiatu Jarocińskiego VI kadencji o godz. 15.35 
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